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Förslag till utredning om ev övergång till två-åriga 

distriktsårskonferensperioder 

Vänsterpartiets stadgar innehåller möjligheten för partidistrikt att ha tvååriga mandatperioder 

och att man därmed har årskonferenser vartannat år. En del partidistrikt har redan infört denna 

ordning. En längre mandatperiod innebär att distriktsstyrelsen får en längre tid att arbeta ihop 

innan det är dags att välja en ny styrelse, något som framförallt gynnar personer som är 

nyvalda.  

Nuvarande distriktsstyrelse tycker att det finns tillräckligt starka argument för tvååriga 

mandatperioder för att tillsätta en utredning som ska vara klar i god till nästa 

distriktsårskonferens. En utredning som ska titta på för- och nackdelar med att ha ett 

respektive tvååriga mandatperioder.  

Förslaget är att distriktsårskonferensen våren 2025 med utredningen som grund sedan ska ta 

beslut vilket som ska gälla i Skåne framöver. Det här innebär också att det finns gott om tid 

att diskutera vad som föredras breddare i partidistriktet under 2024.  

Förslaget innebär att en eventuell övergång till tvååriga mandatperioder skulle kunna ske 

redan med start 2025. Ska förändringen genomföras är detta positivt då mandatperioderna då 

synkar bra med när är allmänna val.  

Att under 2024 utreda för och nackdelar med ett- respektive tvååriga mandatperioder i 

Vänsterpartiet Skåne. 

Att låta 2025 års distriktsårskonferens ta ställning till ifall Vänsterpartiet Skåne ska ha ett- 

eller tvååriga mandatperioder. 

 


